
Protokoll fort vid ordinarie foreningsstamma 2024 i 63:ans

samfatlighet

Datum: 2024-03-21
Plats: Kvartersgarden
Narvarande: 20 fastigheter var representerade

1. Stamman oppnades

Ordforande Anita Porjeback halsade valkommen och forklarade motet for oppnat.

2. Fraga om stamman utlysts i vederborlig ordning

Stamman ansag att motet utlysts i vederborlig ordning.

3. Godkannande av dagordning

Dagordningen godkandes

4. Val av ordforande och sekreterare for stamman

Valberedningen foreslog Anders Edvinsson som ordforande och Mattias Lindstrom till
sekreterare. Mattias ar ej narvarande. Motet foreslog: Karin Eriksson som sekreterare. Stamman
beslutade att utse Anders Edvinsson till ordforande for motet och Karin Eriksson som sekreterare
for motet.

5. Val avjusteringspersontillika rostraknare

Doris Edlind och Martin Hansson foreslogs. Stamman beslutade enligt forslaget.

6. Styrelsens verksamhetsberattelse och ekonomiska redovisnings

Ordforanden la'ste upp verksamhetsberattelsen for 2023. Kassoren Lena Norrby kommenterade
de ekonomiska sammanstallningarna i utdelade resultat och balansrapporterna.

Verksamhetsberattelsen, resultatrapporterna och balansrapporterna lades dareftertill
handlingarna.

7. Revisionsberattelse

Revisor Sture Hortlund redogjorde for revisionsberattelsen. Revisionerna Sture Hortlund och
Hans Norrgard anser att rakenskaperna ar forda efter ordning och noggrannhet och foreslar att
styrelsen skall beviljas ansvarsfrihet for ar 2023.



8. Fraga om ansvarsfrihet for styrelsen

Sta'mman rostar enhalligt for att bevilja ansvarsfrihet for kalenderaret 2023.

9. Styrelsens forslag till budget for verksamhetsaret 2024 samt debiteringslangd.

Lena Norrby redogjorde for styrelsens forslag till budget. Arsavgiften for samfalligheten foreslas
bli oforandrad.

Debiteringslangd fanns tillganglig vid arsstamman.

Arsstamman beslutade enhalligt att godkanna budgetforslaget och arsavgifterna och for
verksamhetsaret 2024.

10. Ersattning till styrelsen, gardsfogden och webmastern.

Styrelsens forslag: Arvode till styrelsen: 8000 kr. Arvode till Gardsfogde 6000 kr. Arvode till
webmaster 4000 kr.

Sta'mman beslutade enhalligt att godkanna styrelsens forslag till ersattning for styrelsen,
gardsfogden och webmastern.

11. Val av styrelsen

Valberedningens forslag till styrelseledamoter:

Karin Eriksson omval 2 ar
Petter Lind nyval 2 ar
Carl Melander nyval 2 ar

Kvarstar i styrelsen med ytterligare 1 ars mandat: Daniel Nordholm, Anita Porjeback.

Sta'mman beslutade enhalligt att va'lja enligt valberedningens forslag.

12. Val avstyrelseordforande

Valberedningen foreslog til! styrelseordforande for omval 1 ar: Anita Porjeback.

Sta'mman beslutade enhalligt att va'lja enligt valberedningens forslag.

13. Val av styrelsesuppleanter

Valberedningens forslag till styrelsesuppleanter:

Jauanna Karim nyval 1 ar
Margareta Akerstedt nyval 1 ar

Sta'mman beslutade enhalligt att va'lja enligt valberedningens forslag.



14. Val av revisorer och revisorssuppleanter

Valberedningens forslag till revisorer:

Sture Hortlund (omval 1 ar)
Hans Norrgard (omval 1 ar)

Bjorn Stalnacke (suppleant, omval 1 ar)
Sven Gullriksson (suppleant, nyval 1 ar)

Stamman beslutade enhalligt att valja enligt det framtagna forslaget.

15. Val av valberedning

Valberedningens forslag till valberedning:

Anna Hwass (sammankallande, nyval 1 ar)
Johan Bondesson (nyval 1 ar)
Martin Hansson (nyval 1 ar)

Motet diskuterar att det kan vara lampligt att inte byta ut hela valberedningen for att behalla
kontinuitet och Anette Stromfors erbjuder sig att stanna kvar.

Stamman beslutade att ovan fyra va'ljs till valberedning

16 Ovriga fragor

Fragan om att det eventuellt finns mogel i en av garagelangorna lyfts. Syllen skall vara fuktig.
Styrelsen tar fragan med sig.

Hemsidan upplevs inakutell. Styrelsen tar med sig fragan.

Garageportar bytes ca 15 ar sedan. Ar det tid for en oversyn av garage? 10-tal portar ar
sma buckliga. Medskick till Styrelsen.

Fraga pa skrivning om bredbandet i verksamhetsberattelsen. Vad hander? Styrelsen redogor for
svaret som kommit fran Tele2 om att vissa komponenter skall bytas ut. Tidplan ar dock osa'ker.
En kontaktperson pa Tele2 finns ocksa.

17. Meddelande om plats da'r protokollet halls tillgangligt och under vilken tid

Protokollet kommer goras tillgangligt p3 hemsidan inom 14 dagar, samt sa'ttas upp i
kvarterslokalen och skickas ut pa mail.



18. Stammans avslutande.

Stammans ordforande Anders Edvinsson tackade samtliga narvarande for deltagande och
avslutade sta'mman.

Vid protokollet:

Karin Eriksson

Justeras:

V
Doris Edlind


